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Jegyzökön.y-v

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének1994. okt6ber 21-én
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza.

Jelen varmaJ<: Cifka János, Farkas János, Halenár Károly, Kunsági
Lászl6, M6.jer Jenőné, Turda Sánior, Varga
Károlyné, Vasvári Pál, képviselők,

M6.rki Ferenc jegyző.

Bejelentéssel távol: Zémann Géza képviselő.

Farkas János polgánnester üdvözöl te
megállapította, hogy a képviselkőtestületi

Javaslatot tett a napiren:ii pontokra.

Napirend

a megjelenteket.
ülés határozatképes.

1./ Helyi választási szervek
megválasztása .
Előad6: M6.rki Ferenc jegyző

2./ Beje lentések , javaslatok.

tagjainak

A napirendre tett javaslatot a képviselők egyhangulag el fogadták.

I. NapireOO előtt

Márki Ferenc jegyző jelentést tett lejárt határidejŰ

határozatokroL melynek írásos anyaga mellékelve.

Hozzászólás nem volt a képviselötestület egyharqulag az alábbi
határozatot hozta:

2.111994. (X. 21.) 6Z. határozat

Tordas Község Képviselőtestületea
- 23/1993. (IX.24.) sz.
- 24/1993. (IX.28.) sz.
- 14/1994. (V.20) sz.
- 16/1994. (VI. 24. ) sz.
- 19/1994. (IX.30) sz.
- 21/1994. (IX.30) sz. határozatára adott
jelentést j6váhagz6lag tudomásul vette.
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II. Napirem tárgYalása.

LI Helyi választási szervek tagjainak megválasztása

Márki Ferenc jegyző ismertette a helyi önkormányzatok
választásáról szóló törvényt, elSÖSOrban a m6dositással érintett
részek tekintetében.
Elmomta többek között, hogy a helyi választási szervek
tekintetében lényeges vá l tozás az egy szavaz6körre l reme lkező
településeknél a szavazatszámláló bizottság kiegészitése és
szükség esetén választási bizottBágként való működtetése.

Javasolta a begyakorlott emberekbOl álló szavazatszámláló
bizottság megeröBitését és kiegészitését Pintér György és Balogh
JÓZBef tordasi lakosokkal, akik eddig a választási elnökség tagjai
vol tale
Az összeférhetetlenségi szabályok ismertetése után javasolta a
testületnek Popelka Erzsébet, Cigány Zoltánné és Hidvégi Ferenc
tordasi lakosokat a szavazatszámláló bizottság póttagjainak
megválasztani.

Hozzaszólások:

Varga Károlyné - már tavasszal is javasolta, hogy Pintér Jenő

bizottsági tag ne lehessen, mert igen elfoglalt. Most is ezt
javasolja azzal kiegészitve, hogy beteg.

Kunsági László
megválasztanai.

ha vállalta a munkát nem kell másokat

Vasvári Pál - ha a választási munkacsoport vezetője, a jegyző

bizik benne, miért kellene visszahivni?

Több hozzászólás nem volt Májer Jenőné, Varga Károlyné és Halenár
Károly tartózkodásával a testület az alábbi határozatot hozta:

2J/1994.(X.21.) sZ.határozat

Tordas Község Képviselőtestülete Sztyéhlik
István, Pintér Jenő, Andorfy ottó
szavazatszámláló bizottsági tagokat
tisztségükben megerősiti. egyben:
Pintér György és Balogh József tordasi
lakosokkal a bizottságot kiegészíti.
Popelka Erzsébet, Cigány Zoltánné és Hidvégi
Ferenc tordasi lakosokat a szavazatszámláló
bizottság póttagjainak megválasztja.
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III. Beje lentések , javaslatok

Márki Ferenc jegyző ismertette a "Cifra" pince beomlott
területének sorsára vonatkozó elképzelést.
Elmorrlta, hogy az érintett két szomszédtelek tulajdonosa igényt
tartana az összesen 92 m2--es területre. Ezzel az utcafront - a
keríté5vonal kiegyenesedne .
A Fölhivatal kimérése és vázrajza alapján a tordasi 277 hrsz-ú
ingatlan, amely a pince és egyben az önkormányzati tulajdon része,
megs2Ünne, a két szomszédos tulajdonos Bíró Sáérrlor és Farkas
László területe ennyivel nőne. Nevezettek hajlarrl& is a területet
megvásárolni.
Az ismertetett irrlOkok miatt javasolja az elidegenítést, és ennek
eldöntése esetén az ár megállapítását, amely ez évben hasonlÓ,
beépítésre önállóan alkalmatlan terület esetén, 100 Ft/m2 volt.

Hozzászól ásOk

Vasvári Pál - egyetért az értékesítéssel és a javasolt árral,
ezzel egy rerrlezetlen pont válik rerrlezetté.

Kunsági László - egyetért ajavaslattal , a beomlott pince
újjáépítése a magás ár miatt úgy sem lehetséges.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az
alábbi határozatot hozta:

21111994. (X. 2!.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a tordasi
377 hrsz-ú ingatlant értékesítésre kijelöli,
vevöül a területtel szomszédos telek
tulajdonosait jelöli meg.
A terület árát 100 Ft/m2-ben állapítja meg.

A szerződés

intézkedések
gorrloskodjék.

megkötéséröl,
megtételéröl

a szükséges
sa jegyző

tulajdonába a
mellett ( a

Farkas János polkgánDester ismerteti a Megyei GyógyBzertárközpont
privatizációjával kapcsolatban a Fejér Megyei Vagyonátadó
BizottságtÓl érl<ezett levelet, kérve a szárrléknyilatkozat
megválaszolását.

A képviselőtestület annak tudatában, hogy a patikaprivatizáció
érzékenyen érinti az önkormányzatokat nem kivánja valamennyi
érintett települési önkormányzat osztatlan közös tulajdonának
létrehozását.
A vagyon kerüljön a megyei önkormányzat
szárrléknyilatkozatban megfogalmazott kikötések
szándéknyilatkozat a jegyzökönyv mellékiete) .



A polgármester ezen
szándéknyilatkozatban.
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akaratot jelentesse meg a

Kunsági László - a múlt ülésen elhangzott, hogy a Kiskálozi út ez
évben nem kap aszfalszönyeget, mert a szövetkezetek anyagilag ezt
nem tudják finanszírozni. Igérték viszont a legszükségesebbet a
kátyúZást. Erre sor kerul el

Cifka János képviselő, mint a kátyQzás kivitelezöje is, elmondja,
hogy még ez évben sol"kerul e feladat megoldására is.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek
nyilvánította .

kmf.

~~~J--
polgármester


